



MAJLIS PERBANDARAN AMPANG JAYA

NOTIS SEBUT HARGA KERJA

Tawaran adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor yang mempunyai Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) oleh CIDB, Sijil Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PKK) oleh CIDB, Sijil Taraf Bumiputera (STB), Unit Perancang Ekonomi Negeri (UPEN) Selangor dan Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM) dalam bidang atau Gred, Kategori dan Pengkhususan yang berkaitan serta masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja-kerja berikut:

BIL.	BUTIR-BUTIR TAWARAN	TARAF SEBUT HARGA & SYARAT-SYARAT PENDAFTARAN	LAWATAN TAPAK (TARIKH DAN TEMPAT TAKLIMAT)	TARIKH DAN TEMPAT DOKUMEN DIJUAL	TARIKH, WAKTU DAN TEMPAT TAWARAN TUTUP
1.	<p>NO SEBUT HARGA: MPAJ 02/79/02-001/18</p> <p>CADANGAN KERJA-KERJA MEMBINA LIMA BELAS (15) UNIT TAPAK GERAI DENGAN KELUASAN TAPAK 10' x 10' DI ZONING PENJAJA, LEMBAH JAYA SELATAN, AMPANG SELANGOR DARUL EHSAN.</p>	<p><u>KOD BIDANG BARU :</u> <u>BERDAFTAR DENGAN CIDB</u> <u>GRED</u> G1 & <u>KATEGORI</u> PEMBINAAN KEJURUTERAAN AWAM (CE) & <u>PENGGKUSUSAN</u> CE21</p> <p>LEMBAGA PEMBANGUNAN PEMBINAAN MALAYSIA (CIDB) & SIJIL PEROLEHAN KERJA KERAJAAN (SPKK) OLEH CIDB & PERAKUAN PENDAFTARAN KONTRAKTOR (PKK) OLEH CIDB & SIJIL TARAF BUMIPUTERA (STB) & <u>BERDAFTAR DENGAN</u> UNIT PERANCANG EKONOMI NEGERI SELANGOR (UPEN) & SURUHANJAYA SYARIKAT MALAYSIA (SSM)</p>	<p>Taklimat dan Lawatan tapak. (Kehadiran adalah diwajibkan)</p> <p><u>PENDAFTARAN :</u> TARIKH : 12/06/2018 (SELASA) MASA : 9.00 PAGI TEMPAT : GALERI ARAS 4, MPAJ</p> <p><u>TAKLIMAT :</u> TARIKH : 12/06/2018 (SELASA) MASA : 11.00 PAGI TEMPAT : GALERI ARAS 4, MPAJ</p> <p><u>LAWATAN TAPAK:</u> Akan diberitahu pada masa taklimat dijalankan</p> <p><u>Nota:</u> Pihak Kontraktor / Pembekal WAJIB membawa SIJIL ASAL serta Satu (1) SALINAN semasa Taklimat di jalankan. Dokumen sebut harga hanya akan dijual kepada kontraktor yang menghadiri taklimat dan lawatan tapak sahaja. Pihak Syarikat di Wajib mempunyai emel rasmi syarikat bagi pendaftaran Icomm</p>	<p>Mulai :12/06/2018 (SELASA) Jam : 5.00 PETANG icomm.mpaj.gov.my</p> <p><u>Nota:</u> Penyebut harga dikehendaki membawa Sijil Pendaftaran ASAL : 1) Lembaga Pembangunan Pembinaan Malaysia (CIDB) 2) Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PKK) oleh CIDB 3) Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) oleh CIDB 4) Sijil Taraf Bumiputera 5) Unit Perancang Ekonomi Negeri Selangor (UPEN) 6) SURUHANJAYA SYARIKAT MALAYSIA (SSM)</p> <p>Serta satu salinan pendua sijil berkenaan semasa taklimat sebut harga</p> <p>Hanya PEMILIK / PENAMA di dalam Sijil CIDB sahaja yang dibenarkan bagi memasuki tawaran sebut harga.</p> <p>Penjualan dokumen sebut harga akan di jual sepenuhnya di atas talian di dalam laman web icomm.mpaj.gov.my</p>	<p>Tarikh Tutup : 22/06/2018 (JUMAAT) Sebelum atau Pada Jam 12.00 tengahari Aras 4 Menara MPAJ Jalan Pandan Utama, Pandan Indah, Selangor 55100 Kuala Lumpur</p>

- Setiap dokumen sebut harga dijual dengan harga RM 100.00 + 0% GST (RM 100.00). Wang pembayaran tidak akan dikembalikan.
- Dokumen Meja Tawaran akan dipamerkan mulai 12 JUN 2018 di Aras 16, Bahagian Ukur Bahan, Majlis Perbandaran Ampang Jaya pada hari bekerja di antara pukul 8.00 pagi hingga 1.00 tengahari dan 2.00 hingga 5.00 petang (Isnin hingga Khamis) dan 8.00 pagi hingga 12.15 tengahari dan 2.45 hingga 5.00 petang (Jumaat)
- Penyebut harga hendaklah menunjukkan **SIJIL PENDAFTARAN ASAL SEPERTI DISYARATKAN** sebelum dibenarkan menyertai tawaran semasa menghadiri taklimat Sebut Harga dan menyerahkan satu salinan sijil berkenaan.
- Dokumen Sebut harga yang telah disempurnakan hendaklah dimasukkan ke dalam **SAMPUL SURAT YANG DIGAM ATAU BERPELEKAT** dan dimasukkan ke dalam Peti Sebut harga seperti tertera di atas.
- Bagi kerja ini, Majlis akan menggunakan sistem icomm.mpaj.gov.my sepenuhnya. Penyebut Harga perlulah membawa **SIJIL ASAL SSM, CIDB MALAYSIA, SPKK, STB dan UPEN** dalam kod bidang yang berkaitan. Kegagalan penyebut harga membawa dokumen seperti yang dimohon akan menyebabkan pihak penyebut harga gagal menyertai tawaran ini. Pendaftaran akan dibuat sewaktu taklimat seperti yang dinyatakan diatas.
- Sebut Harga boleh dimuat turun melalui laman sesawang icomm.mpaj.gov.my dan wajib dibukukan / di dokumentasikan.
- Penyebut harga yang tidak mendapat apa-apa jawapan selepas 3 bulan dari tarikh tutup tawaran adalah dianggap tidak berjaya.
- Tarikh akhir penjualan Dokumen Sebut harga adalah pada **22 JUN 2018** sebelum pukul 12.00 PM. Dokumen Sebut harga tidak akan dikeluarkan selepas dari tarikh tersebut. Sebarang pertanyaan sila hubungi BAHAGIAN UKUR BAHAN di talian 03-4285 7444 dan 03-4285 7355.
- Penyebut Harga di **WAJIBKAN** mempunyai emel rasmi syarikat bagi pendaftaran ICOMM.
- Penyebut harga di **GALAKKAN** membawa **CAP SYARIKAT** semasa menghadiri taklimat.
- Hanya Penyebut harga yang beralamat atau di dalam Pentadbiran Kawasan Majlis Perbandaran Ampang Jaya (MPAJ) sahaja yang di benarkan untuk memasuki tawaran kerja ini.

Disediakan oleh:

(**MOHAMAD SHAH AKMAL BIN RAMLEE**)
Penolong Jurukur Bahan
Bahagian Ukur Bahan,
Majlis Perbandaran Ampang Jaya

Disemak Dan Disahkan oleh:

(**MASTURA BINTI ISHAK**)

Ketua Bahagian,
Bahagian Ukur Bahan,
b/p. Yang Dipertua
Majlis Perbandaran Ampang Jaya

*Nota: Bermula Februari 2018, Bahagian Ukur Bahan mengenakan yuran RM 100.00 (0% GST) kepada semua penyebut harga/ petender yang menyertai perolehan di MPAJ. Pembayaran yuran pendaftaran hanya dikenakan sekali sepanjang menyertai perolehan di MPAJ. Sebarang pertanyaan sila hubungi Bahagian Ukur Bahan di talian 03-4285 7444 dan 03-4285 7355.

TARIKH IKLAN : 05/06/2018

www.mpaj.gov.my